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Nacka Idrottscampus 
Motion från Socialdemokraterna i Nacka 
 
Bristen på idrottsytor i Nacka, i synnerhet i de centrala delarna, har diskuterats under en 
lång tid. Sickla är inget undantag. I och med att utvecklingen för Nacka stad nu bromsas in 
finns det möjligheter att göra ett omtag av planerna för Järlahöjden. 
 
I samband med att inriktningsbeslutet för utbyggnaden av Järlahöjden antogs la 
Socialdemokraterna fram förslaget att ersätta ett planerat bostadskvarter med ytor för 
idrott så att området får tre elvaspelarplaner, två ishallar, en bollhall och möjlighet till en 
större simhall som kan ha 50 metersbassäng. 
 
Närhetsprincipen är viktig och vi tror att en satsning på området skulle gynna medborgarna 
och göra centrala Nacka mer attraktivt att bosätta sig i. Undersökningar visar att 
medborgare som har ett avstånd på mer än 1 km till närmaste idrottsyta motionerar 
betydligt mindre än de som har 1 km till närmaste idrottsyta. Järlahöjden är ett redan tätt 
bebyggt område som ska bebyggas mer. För att värna om invånarna och bygga en mer 
levande stadsdel är det en rimlig satsning att idrott då blir en naturlig del av 
stadsplaneringen. 
 
Därför yrkar vi 
 

Att utreda möjligheterna för att planerna för Järlahöjden inkluderar 2 ishallar som kan 
placeras bredvid varandra, 50 metersbassäng, idrottshall samt tre 11-spelarplaner. 
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